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Protokoll nr 3 från ordinarie möte den 14 april 
2020 
Plats: Digitalt via Zoom 
Tid: 13:45 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 
Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm 
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Ronald Hallgren Kulturhuset/Stadsteatern 
 
Frånvarande:  
Ola Larson, Stadsarkivet 
Louise Lindström, DHR 
 
 
 
 
 
 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden -  Skönhetsrådet    
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet, hälsade 
alla välkomna och dagordningen godkändes. 
Gemensam presentation. Joakim Centervik från SRF 
hälsades välkommen till rådet. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Joakim Centervik utsågs till justerare. 

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars 
tillgänglighet. 
Utskicket till det digitala mötet via Zoom bedömdes 
som det funkade för alla. 

 
4a) Nominering av ny medlem från SRF. 

Rådet tillstyrkte nomineringen och hälsade Joakim 
Centervik från SRF välkommen som ny rådsmedlem. 

4b) Projektansökan 
Gällande projektansökan från Anna Larsson, som 
söker medel för genomförandet genom Allmänna 
arvsfonden, gällande projekt för utveckling av 
hörselbefrämjande projekt inom kulturförvaltningen 
med inriktning på biblioteken i Stockholm. Rådet 
bedömer projektansökan som angelägen för 
målgruppen och ställer sig bakom den. Mia Modig 
gav extra stöd till projektet. 

 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
Stabschef David Jonsson som rådet träffade i början 
av januari, i en inledande diskussion om 
utformningen av det kulturstrategiska programmet 
och hur rådet kan och önskar vara delaktiga i den 
processen. David lovade återkomma med ett nytt 
mötesdatum, rådet emotser besked om nästa steg. 
Rådet önskar svar på hur verksamheten och 
organisationen av ”Boken kommer” ser ut efter 
omorganisationen.  
Christer har kontaktat David Jonsson och Daniel 
Forsman och fått svar på ovan frågor som 
vidarebefordrats till rådet. 
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5. Inkomna remisser och motioner. 
Inga noterade. 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 
21 april. 

Ärende 5 budget för Stadsarkivet. Rådet ställer sig 
helt bakom skrivelsen s. 6 
”Offentlighetsprincipen förutsätter en 
användaranpassad tillgång till 
arkiven. Stadsarkivet ska kunna vägleda till och lämna 
ut önskade 
handlingar på ett sätt som är anpassat efter vars och 
ens möjlighet att fråga efter och ta till sig 
informationen. ” 
 
”Den pedagogiska verksamheten ska tillgodose barn 
och ungas olika behov oavsett var de bor och vilka 
förmågor de har, och uppmuntra till delaktighet och 
dialog i utformandet av utbudet. Barn och unga i 
Stockholm ska känna till och kunna använda sig av 
informationen i arkiven på sina egna villkor, för eget 
skapande och inflytande. ” (Barnkonventionen) 
Ärende 9 Stödpaket till det fria kulturlivet. 
Det är ett mycket viktigt förslag speciellt utifrån 
funktionshindersperspektiv både för kulturarbetare 
och dess publik i vid bemärkelse 
 
 

 
7. Övriga ombyggnadsprojekt 

Ett nytt bibliotek planeras till Norra Djurgårdstaden. 
Ann-Christine Eggert, Projektledare, 
Serviceförvaltningen, Lokalplanering 
Byggnadsingenjör, har hört av sig och önskar ett möte 
med rådet för att granska ritningar och få in synpunkter 
från rådet. Christer undersöker om också Stefan 
Petersson arkitekt på KTH kan delta vid detta tillfälle. 

 
 

8. Rapporter 
Ronald Hallgren berättade att arbetet med renovering 
och planerad återflytt till Kulturhuset/Stadsteatern 
gått förhållandevis bra. Digitaliseringen av 
verksamheterna har tagit rejäl fart med digitaliserade 
konserter och föreställningar till allmänheten. 
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Mer info: 
https://intranat.stockholm.se/Nyheter/2020/4/15/Dagli
g-lagesbeskrivning-fran-kulturforvaltningen--15-
april/ 

 
 

9. Övriga frågor 
Rådet föreslog till Ronald att de gärna medverkar när 
redaktionsgrupper lägger sina förslag på vilka 
produktioner som planeras digitaliseras, Ronald 
ställde sig positiv till detta och tar det vidare med 
berörda personer. 
Christer återkommer med definitivt besked om 
föreslaget datum för rådets möte med nämnden i maj 
kvarstår eller om det ev. kommer flyttas till hösten. 
 
 

10. Nästa digitala möte, äger rum den 19 maj. Förmöte 
kl. 13:30-14:00. Ordinarie möte 14:00-16:00. Rådet 
sammanställer frågeställningar till kulturskolechef 
Jelena Veljkovic, inför mötet och mailar till Christer. 
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Balanslista 2020 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
HR och 
kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset och 
biblioteket Norra 
Djurgårdsstaden 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 
Ann Christine 
Eggert 

Från jan - 20 och 
framåt 

Kompetensförsörjningsplanen 
 Madelene Granath 
HR avd. 

VT +HT 2020 

Digit or Die 
Agneta Jakobsson, 
projektledare 

VT+HT 2020 

Stadsutveckling med kultur 
Ulrika Wallin 
enhetschef för 
stadsutveckling 

VT+HT 2020 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson VT+HT 2020 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla Göran,  VT 2020 

Utforma en symbol som 
anger detsamma som OSA. 
 

Louise Lindström VT 2020 
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Gunilla Göran ordf.             Joakim Centervik   
   

    Justerare 
Christer Nygren 
Sekreterare 
 


